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Impressie van de ALV
op 19 december 2020

Het was niet een ALV zoals we gewoonlijk houden, tijdens de 
CompUfair van april. De ALV wordt deze keer via internet ge‐
houden. CompUsers moet het doen met een voorzitter a.i., 
een secretaris a.i. en een penningmeester a.i., naast de ac‐
tiviteitencoördinator en een lid. Bovendien staat een belang‐
rijk onderwerp, 'toekomst van CompUsers, op de agenda.
Hierbij een impressie van de vergadering met aandacht voor 
de belangrijkste punten. Het volledige verslag van de ver‐
gadering is, achter de login, te lezen op de website van 
CompUsers.

Digitaal vergaderen.

Het bestuur heeft de afgelopen maanden vergaderd via 
videobellen. We zijn het dus wel een beetje gewend. Maar 
omdat er in de ALV gestemd moet worden, is gekozen voor 
het programma ‘online‐ALV’, waarin het stemmen goed is ge‐
regeld. Ondanks veel oefenen vooraf liep het toch niet he‐
lemaal vlot. Het tonen van de dia's vroeg wat tijd, contact 
leggen met één van de leden lukte niet door computer‐
problemen. De telefoon bracht uitkomst. Het bestuur kon on‐
derling geen ruggespraak houden.

Vooral lastig was dat communicatie met de deelnemende le‐
den nauwelijks mogelijk was. Reageren met de chat ging veel 
te snel, waardoor veel reacties van het scherm verdwenen 
waren voordat ze gelezen konden worden. Daardoor ver‐
dween een ingediende motie. In een later stadium is daar 
wel op ingegaan, maar dat maakte de vergadering wel wat 
rommelig.

De stemprocedure is goed geregeld in ‘online‐ALV’.
Bij het afspelen van de video die van de vergadering is ge‐
maakt en het lezen van alle chatberichten bleek dat alles is 
behandeld, al was het soms in twee etappes. Er zijn geen 
losse eindjes.

Evaluatie door het bestuur en moderatoren

Vooral de communicatie via de chat blijkt niet goed te lopen. 
Een mogelijke oplossing daarvoor is de chat veel strakker in 
te kaderen en tijd te nemen voor het beantwoorden van vra‐
gen en opmerkingen.

Het is mogelijk toehoorders het woord te geven. Omdat con‐

tact leggen in het gebruikte programma enige tijd vraagt, is 
het goed dit vooraf te oefenen. Dat betekent dus dat leden 
zich vooraf moeten aanmelden als ze het woord willen voe‐
ren. Tja, of dat nu handig is? En of iedereen voluit in beeld 
wil als hij het woord voert? Iets om over te discussiëren.

De inhoud van de vergadering

De agenda is vooraf in beeld gebracht, belangrijke documen‐
ten waren op de website geplaatst en toegevoegd in ‘online‐
ALV’. 
De ALV werd gehouden in december 2020, maar ging over 
2019. En als u dit leest is het inmiddels 2021. Dat maakt het 
soms wel lastig.

De begroting, jaarrekening e.d.

Ton Valkenburgh gaf als penningmeester a.i. uitleg. Vooral 
aandacht kregen belangrijke verschillen in de jaarrekening 
van 2018 en 2019. Die hebben te maken met een groot ver‐
schi l in accountantskosten, betalingen van abonne menten 
die niet geïnd konden worden en achterstand in betalin‐
gen. Daardoor ontstond voor de Programmatheek verlies in 
2019. Dat verlies wordt overigens in 2020 weer omgezet in 
winst.

Isja Nederbragt zit de vergadering voor

De spelregels tijdens de vergadering

Ton Valkenburgh geeft uitleg over de begrotingen
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De kascommissie had een aantal opmerkingen en na verwer‐
king daarvan volgde goedkeuring. De beleggingen deden het 
goed in 2018, maar minder in 2019, met een grillig verloop. 
De beleggingen leveren ongeveer drie procent winst per jaar.
Dit alles gehoord hebbend verleende de vergadering dechar‐
ge aan het bestuur.

De begroting voor 2021 en 2022 is opgesteld alsof er geen 
corona heerst en alsof we alle activiteiten normaal kunnen 
organiseren. Meer kunnen we niet doen,het is afwachten 
hoe het gaat. De incasso’s voor de SoftwareBus lopen nu 
op tijd. De adminstratie van de abonnementen is up‐to‐
date.

De toekomst van CompUsers

Over de toekomst van CompUsers zijn de nodige documenten 
geschreven, er is aandacht aan besteed in de SoftwareBus, ze 
zijn meegestuurd met de agenda (via een link) en er heeft 
een internetsessie over plaatsgevonden op twee december 
2020. Belangrijke stukken zijn ook op de website gepubli‐
ceerd, achter de inlog. De documenten waren vanuit ‘online‐
ALV’ te downloaden.

Isja Nederbragt gaf nogmaals een korte uitleg over het hoe 
en waarom. De kern ervan is dat er te weinig actieve leden 
zijn om de Vereniging CompUsers te laten draaien. Er zijn te 
veel vacatures in het bestuur en het aantal bezoekers aan de 
CompUfair neemt gestaag af. Hetzelfde geldt voor de abon‐
nementen op de SoftwareBus. Voor belangrijke functies zijn 
geen vervangers (meer) te vinden.

Het bestuur is van mening dat CompUsers meer kans maakt 
op een goede toekomst als het binnen HCC gaat functioneren 
als interessegroep. Ondanks alle problemen die dat kan op‐
roepen en met de nodige vragen. En met een gevoel van te‐
leurstelling dat het zo is; het einde van CompUsers lijkt in 
zicht.

Het bestuur vraagt van de ALV toestemming om de Vereniging 
CompUsers op te heffen. Dat is een stap te ver. De ALV gaat 
ermee akkoord daar in deze ALV een beslissing over te nemen 
en dat niet uit te stellen. De ALV geeft nog geen definitieve 
toestemming, maar gaat wel met meer dan tweederde van 
de stemmen akkoord met het principebesluit om de vereni‐
ging op te heffen.

Met dit principebesluit kan het bestuur verder plannen maken 
en overleggen met het hoofdbestuur van HCC. Het onderwerp 
komt op de volgende ALV weer aan de orde. Het gaat dan niet 
alleen om het ontbinden van de vereniging, maar ook over 
hoe het functioneren als interessegroep eruit gaat zien. Er 

komt een voorstel wat te doen met het batig saldo van de 
vereniging.

Terzijde: het ontbinden van de vereniging is de laatste stap in 
dat proces. Want als de vereniging is ontbonden, dan is die 
niet meer ingeschreven bij de Kamer van Koophandel. En dat 
is nodig om als bestuurslid handelingsbevoegd te zijn voor al‐
lerlei juridische activiteiten, zoals bankrekeningen en (even‐
tueel) verkopen van onze garage.

Bestuursverkiezing

Ton Valkenburgh en Jos van den Berge worden herkozen in 
het bestuur. Voor Jos van den Berge is dat ingeperkt door de 
voorwaarde dat het alleen de overgangsfase van vereniging 
naar interessegroep betreft en niet het voortzetten van de 
vereniging in de huidige vorm. 

Ten slotte

Na een lange zitting nemen we ten slotte afscheid van elkaar. 
In de hoop dat we elkaar in het jaar 2021 weer persoonlijk 
zullen ontmoeten.

Isja Nederbragt,
voorzitter a.i. / secretaris a.i

De voorzitter van de Kascommissie geeft tekst en uitleg en ook goed‐
keuring voorhetgevoerde financieel beleid

Hans Lunsing geeft opening van zaken over het verloop van de beleg‐
gingen

De herkozen bestuursleden in beeld


